
Protokół z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Rady 

Miasta Świnoujście w dniu 28 lipca 2021 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

3. Przedstawiciele Uzdrowisko Świnoujście S.A., 

4. Dyrektor Centrum Rehabilitacji Rolników KRUS "Sasanka" w Świnoujściu, 

5. Dyrektor Sanatorium Uzdrowiskowego Energetyk w Świnoujściu, 

6. Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Świnoujściu, 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 28 lipca 2021 roku o godz. 1230 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Ustosunkowanie się do pisma Zarządu spółki „Uzdrowisko Świnoujście” S.A. 

z dnia 14 lipca 2021 r. Nr dz.: NO/9232/2021 – wypracowanie stanowiska. 

 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

poinformował o piśmie Zarządu spółki „Uzdrowisko Świnoujście” S.A. z dnia 14 lipca 2021 r. 

Nr dz.: NO/9232/2021 (załącznik nr 3 do protokołu). 

Dyskusja, w której między innymi głos zabrali Prezes Uzdrowisko Świnoujście S.A., Dyrektor 

Sanatorium Uzdrowiskowego Energetyk w Świnoujściu, Dyrektor Centrum Rehabilitacji 

Rolników KRUS "Sasanka" w Świnoujściu, Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

zaproponował, aby komisja złożyła wniosek do Przewodniczącej Rady Miasta z prośbą  

o zwołanie Nadzwyczajnej sesji Rady Miasta w sprawie wyżej omawianego pisma. 

Kolejno zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku. 

Za głosowało 3 członków komisji, 1 głos był przeciwny, głosów przeciwnych nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 4 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju 

Turystyki Wiesław Góreczny zamknął posiedzenie Komisji w dniu 28 lipca 2021 roku  

o godz. 1615. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki 

Wiesław Góreczny 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


